

永樂旅遊和 FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang

C8.3A

CHANGBAI MOUNTAIN.MUDANJIANG.HARBIN

Validity: 01 Sep 2024 - 30 Sep 2024

FTG9D7NHRBLCY150523IS

RED BEACH CORRIDOR TIANQIAOGOU

INGPO LAKE SCENIC

HIGHLIGHTS:

- JINGPO LAKE SCENIC AREA (INCLUDE
- RED BEACH CORRIDOR SCENIC AREA CHANGBAI MOUTAIN HEAVEN LAKE
- (INCLUDE BUGGY)
- NORTHEAST TIGER FOREST PARK (THRILLING CAR + ONE PIECE OF MEAT PER
- PERSON FOR FEEDING) FLOWER ANCIENT VILLAGE (KOREAN TRADITIONAL COSTUME + MAKEUP)

Penang 🕀 Transit City 🕀 Shenyang

VILLAGE

- > Assemble at Penang International Airport for departure flight to Shenyang
- **Overnight on Shenyang Sheraton Shenyang South City Hotel or simila

DAY 2 Shenyang - Panjin - Dandong

- > After arrival, head to the Red Beach Corridor Scenic Area Love Declaration Corridor, Lover's Island, Dream Bridge, Years Inn, Rice Dream Space, experience the popular attractions - Rice Field Train, and enjoy the picturesque rural scenery of the sea of rice.
- ** Overnight at Wanda Realm Dandong or similar
- ** October 7-17 Guanmenshan Scenic Area (2 way electric car) Xiaohuangshan, Yuetaizi, and red

DAY 3 Dandong - Tonghua

- Yalu River Cruise is an international river on the Sino-North Korean border and the third largest river in Northeast China. A cruise on the Yalu River allows you to enjoy the beautiful scenery and cultural landscapes on both sides of the river. View the Broken Bridge from a Distance
- Yalu River Park view the Sino-North Korean border from a Distance
- Andong Old Street A historical and cultural district in Dandong City, and one of the most distinctive local tourist attractions. This district is located in the center of Dandong City. Formerly known as "Andong", it is one of the birthplaces of Dandong and has a strong historical background and traditional culture.
- ** Overnight at V-Continent Tonghua Hotel or similar DAY 4 Tonghua Chang Bai Moutain

(B/L/D)

- Changbai Mountain North Scenic Area (including shuttle bus + eco-friendly bus + reverse bus. Tianchi, Xiaotianchi, Changbai Mountain Waterfall, Julong Hot Spring Group (experience boiling eggs in hot springs, Luyuantan)
- ** Overnight at Chang Baishan Dynasty Holy Land Hot Spring Hotel
- ** Including hot spring bathing in the hotel (bring your own swimsuit and swimming cap)

DAY 5 Chang Bai Mountain - Tumen - Yanji

(B/L/D)

- Tumen Port overlooks the North Korean border cit, National Gate exterior Folk Customs Park (including clothing + makeup) - a pedestrian street with distinct regional characteristics and a strong historical atmosphere.
- Yanbian University (exterior) referred to as "Yanda", is a comprehensive national key university located in Yanji City and Hunchun City, Yanbian Korean Autonomous Prefecture, Jilin Province, China.
- ** Overnight at Yanji Hongju Building or similar
- *Changbai Mountain-China's sacred territory, one of the ten famous mountains in China.

DAY 6 Yanji - Mudanjiang

Jingbo Lake Scenic Area (including electric car) - a natural scenic area dominated by lake landscape. It is known as the "Pearl of Jilin" and attracts a large number of tourists with its beautiful lakes and mountains and rich natural resources. Diaoshuilou Waterfall - largest basalt waterfall in the world. Walk along the Villa Pier - a picturesque place suitable for a leisurely stroll. This pier extends along the water, surrounded by green trees, with undulating mountains in the distance, and the water and sky are one color, especially in the early morning or evening, the scenery is particularly charming.

** Overnight at Holiday Inn Mudanijang or similar

DAY 7 Mudanjiang - Volga Manor - Harbin

- (B/L/D) Volga Manor - A national cultural tourist attraction based on Harbin history and Russian culture, a
- Sino-Russian cultural exchange base, a creation base of the Russian Artists Association, and an international exchange center of Moscow State University
- St. Nicholas Cathedral Harbin Volga Manor, is a typical Gothic octahedral wooden structure built of logs. It is a Russian Orthodox church.

- Pavlov Castle is one of the most attractive buildings in the manor and the most anticipated wedding venue for newlyweds. Pavlov Castle was designed by the famous Russian designer V. V. Bryan in 1795-1797.
- Vodka Castle (experience vodka culture)
- Russian Folk Park A theme park in Harbin, Heilongjiang Province, China, mainly displays the traditional culture, folk customs and lifestyle of Russia and its people.
- Unicorn Forest Horse Farm

无购物

Overnight at JW Marriott Hotel Harbin River North or similar

HARBIN OR SIMILAR

- Siberian Tiger Park (including thrilling car + one piece of meat per person to feed the big cat) - a nature reserve and zoo with the theme of protecting and displaying Siberian tigers.
- Baroque Style Street is a cultural block that combines Baroque architectural style and Northeast regional characteristics.
- Middle East Railway Bridge -a historic railway bridge in Harbin, Heilongijang Province, China. It spans the Songhua River and is part of the Middle East Railway, connecting the north and south banks of Harbin.
- Saint Sophia Cathedral Square An Orthodox church in Russian Byzantine style, built in 1907, it was originally built for Russian Orthodox Christians
- Stalin Park A public park featuring natural landscapes and historical culture. The park was originally named "Stalin Park" after Soviet leader Stalin and was built in the 1950s.
- Central Street (Madiel popsicles tasting) Most of the buildings on Central Street have a strong European style, especially Russian architectural style, showing the characteristics of Harbin as a city historically influenced by Russia.
- ** Overnight at JW Marriott Hotel Harbin River North or similar

DAY 9 Harbin + Transit City + Penang

- After breakfast, free time until transfer to the airport for flight back.
- Home sweet home







Tour Fare / Departure Date / Flight

- **Tour Leader Tipping Not Included
- **May Recommend Local Product on the Bus

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred to you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellation as listing. Travelers are advice t o purchase travel insurance for traveling period.

槟城总公司 (KKKP 0568) Penang Main Office Tel: 604 - 226 6633

北海分行 (KPL 4350) **Butterworth Branch** Tel: 604 - 310 6633

大山脚分行 (KPL0568/5) Bukit Mertajam Branch Tel: 604 - 530 6622

亚罗士打分行 (KPL 4348) Bukit Mertajam Branch Tel: 604 - 530 6622





14-B, Aboo Sittee Lane, 10400 Penang



天哈尔温歌等



Validity: 01 Sep 2024 - 30 Sep 2024

FTG9D7NHRBLCY150523IS

沈阳.盘锦.丹东.通化.长白山.牡丹江.哈尔滨



DAY 1 槟城 → 中转城市 → 沈阳

(机上用餐)

- 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往沈阳。

夜宿于沈阳绿城喜来登或同级

- DAY 2 沈阳 盘锦 丹东 (早午晚餐) ▶ 抵达后前往紅海滩廊道风景区 -爱情宣言廊、情人岛、廊桥爱梦、岁月小栈、稻梦空 间、体验网红打卡—稻田小火车、欣赏稻海如画的田园美景。
- 夜宿于丹东万达嘉华或酒店或同级
- ** 10月7-17关门山风景区(含2次电瓶车)小黄山、月台子、赏红叶)

- ▶ 鸭绿江游船 鸭绿江是中朝边界上的一条国际河流,也是中国东北地区的第三大河 流。在鸭绿江上乘船游览可以欣赏到美丽的风景和两岸的人文景观。远观断桥
- ▶ 鸭绿江公园- 远眺中朝边境
- 安东老街 丹东市的一个历史文化街区,也是当地非常有特色的旅游景点之一。这个 街区位于丹东市的中心, 原名为"安东", 是丹东的发源地之一, 拥有着浓厚的历史 背景和传统文化。
- ** 夜宿于通化五洲皇冠或同级

- 长白山北景区(含接驳车+环保车+倒站车、天池、小天池、长白山瀑布、聚龙温泉群 (体验温泉煮蛋、)绿渊潭)
- 夜宿于长白山王朝圣地酒店或同级
- **包含酒店内泡汤(自备泳衣泳帽)

DAY 5 长白山 - 图们 - 延吉

(早午晚餐)

- 图们口岸远望朝鲜边境城市,国门外观
- 民俗园(含服装+妆发)- 极具鲜明地域特色和浓厚历史氛围的步行街。
- ▶ 延边大学(外观)-简称"延大",是坐落在中国吉林省延边朝鲜族自治州的延吉市和珲 市的综合性国家重点大学。网红打卡地—网红墙
- ** 夜宿于延吉红菊或同级

DAY 6 延吉 - 牡丹江

- 镜泊湖风景区(含电瓶车)-以湖泊景观为主的自然风景区。它被誉为"吉林的明 以其美丽的湖光山色和丰富的自然资源吸引着大量游客。吊水楼瀑布 - 是世界 最大的玄武岩瀑布。
- 山庄码头漫步一个风景如画的地方, 适合悠闲漫步。这个码头沿着水面延展, 周围绿 树成荫, 远处山峦起伏, 水天一色, 尤其在清晨或傍晚, 景色特别迷人。
- 夜宿于牡丹江世贸假日或同级

DAY 7 牡丹江 - 伏尔加 - 哈尔滨

- 伏尔加庄园 是以哈尔滨历史为依托,俄罗斯文化为主题的国家文化旅游景区、中俄 文化交流基地、俄罗斯美术家协会创作基地、莫斯科大学国际交流中心。
- 圣尼古拉大教堂-是圆木垒成的典型的哥特式八面体木结构建筑,是一座俄罗斯东正 教教堂
- ▶ 巴普洛夫城堡- 巴甫洛夫城堡是庄园最有吸引力的建筑之一,也是新人们最期盼的婚 礼场地。巴甫洛夫城堡伫立在伏尔加河畔,由俄罗斯著名设计师弗·弗·布列恩于 1795-1797年设计。

- > 伏特加酒堡 (体验伏特加酒文化)
- 俄罗斯民俗园 中国黑龙江省哈尔滨市的一个主题公园, 主要展示俄罗斯及 其民族的传统文化、民俗风情和生活方式。这个公园通过丰富的民俗展览、表 演和活动, 让游客能够深入了解俄罗斯的历史、文化和艺术。
- 独角兽森林马场
- ** 夜宿于哈尔滨JW万豪或同级

DAY 8 哈尔滨 - 沈阳

- ▶ 东北虎林园(含惊险车+每人一条肉喂食大猫) 以保护和展示东北虎为主题 的自然保护区和动物园。
- 老道外巴洛克风情街是一条融合了巴洛克建筑风格和东北地域特色的文化街 区。
- ▶ 中东铁路桥-中国黑龙江省哈尔滨市的一座历史悠久的铁路桥。它横跨松花 江, 是中东铁路的一部分, 连接了哈尔滨市的南北两岸。
- 圣索菲亚教堂广场-一座具有俄罗斯拜占庭风格的东正教教堂,建于1907年, 最初是为俄罗斯的东正教徒建造的。如今,这座教堂已经成为哈尔滨的文化和 历史象征之一, 也是游客参观的热门景点。
- ▶ 斯大林公园-以自然景观和历史文化为特色的公共公园。公园原名为"斯大林 公园",得名于苏联领导人斯大林,建于1950年代。
- 中央大街 (品尝马迭尔冰棍) 中央大街的建筑大多具有浓厚的欧洲风格, 尤 其是俄式建筑风格,展示了哈尔滨作为一个历史上受到俄罗斯影响的城市的特
- ** 夜宿于哈尔滨JW万豪或同级

DAY 9 沈阳 + 中转城市 + 槟城

(早餐)

早餐后, 自由活动直到送往机场, 返回甜蜜的家乡。

甜蜜的家







价钱 / 出发日期 / 航空公司

**不含领队小费 **车上会有车购

!备注 : 上述行程仅供参考,原则上本公司尽量确保行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时实际情况重新调整为准。如在非人为或突发情况之下所引起的 行程变动或而外收费,本公司将恕不负责。团员若被移民局拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班调换行程次序,但 景点不变。**每位旅客受促购买旅行保险*

槟城总公司 (KKKP 0568) Penang Main Office Tel: 604 - 226 6633

北海分行 (KPL 4350) **Butterworth Branch** Tel: 604 - 310 6633

大山脚分行 (KPL0568/5) **Bukit Mertajam Branch** Tel: 604 - 530 6622

亚罗士打分行 (KPL 4348) **Bukit Mertajam Branch** Tel: 604 - 530 6622



🦸 Forever Travel Service永樂旅游

